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واکنش

سوژه روز

تالونیا در دوحه ی آبــاد- کا نبــرد ناز

نمی توانم در المپیک توکیو معجزه کنم

پرسپولیس برای جبران و سپاهان برای قدرت نمایی امروز در آسیا به میدان می روند

محمد بنا در گفت وگو با خبرنگار اعزامی »شهروند« به دهلی نو:  

  در شرایط تحریم توقع بیجا از مسئولان ندارم

ایران در آستانه کسب 
میزبانی بزرگ

مسابقات فوتسال قهرمانی 
آسیا و انتخابی جام جهانی 2020 که 

قرار بود از هفتم اسفند ماه در 
ترکمنستان آغاز شود، با تصمیم 

کنفدراسیون فوتبال آسیا به 
دلیل شیوع ویروس کرونا تا 
اطلاع ثانوی به تأخیر افتاد. با 

توجه به اینکه ترکمنستان 
تمهیدات سختگیرانه ای را در 

قبال میزبانی مسابقات در شرایط 
فعلی در نظر گرفته و  ای اف سی 

هم زمان محدودی برای برگزاری 
مسابقات قهرمانی آسیا )به 

دلیل شروع مسابقات 
جام جهانی در شهریور ماه( در 

اختیار دارد، ازجمله راهکارهای 
پیش  روی کنفدراسیون فوتبال 

آسیا تغییر میزبان مسابقات 
است. داود پرهیزکار، رئیس 

کمیته فوتسال ایران، با بررسی 
شرایط و برای بهره برداری از 

فرصت ایجاد شده، در طول سفر 
خود به تایلند همراه تیم زیر 20 

سال کشورمان به رایزنی با 
تعدادی از مسئولان و ناظران 

AFC پرداخته و پس از بازگشت 
به کشور با پیگیری و هماهنگی 

داخلی و خارجی، شرایط را برای 
ارایه درخواست به کنفدراسیون 

فوتبال آسیا فراهم کرده است. 
به همین منظور نامه  مکتوب 

درخواست رسمی ایران روز 
گذشته به AFC ارسال شد. گفته 

می شود شانس ایران برای 
کسب بزرگ ترین و مهم ترین 

رویداد فوتسال آسیا بسیار زیاد 
است. 

لجبازی با ستاره ایرانی 
در هلند

رضا قوچان نژاد، مهاجم سابق 
تیم ملی، همچنان شانس بازی 

در زوله را به دست نمی آورد و 
این به خاطر پاره ای از اتفاقات 

است. سرمربی تیم زوله هلند 
که در گذشته اختلافاتی با 

مهاجم ایرانی داشت و حالا 
دوباره مربی او شده، همچنان 

به خاطر لج و لجبازی رضا 
قوچان نژاد را بازی نمی دهد. هر 
چند عملکرد او در ورود به این 

تیم خوب بود و توانست تحولی 
در خط حمله زوله ایجاد کند ولی 
تاکتیک های بسته مربی باعث 

شد تا اختلافاتی بین گوچی و 
مربی به وجود بیاید. در حال 

حاضر سرمربی زوله همچنان 
قوچان نژاد را بازی نمی دهد. به 

گفته رضا، او از نظر بدنی در 
شرایط ایده آلی است و هر زمان 

مربی نیاز داشته باشد، به زمین 
خواهد رفت ولی به نظر می رسد 

این قصه سر درازی دارد. 

   ]حسین جمشیدی[  وقتی با محمد بنا از نزدیک سروکار دارید، شاید باورش برایتان 
سخت باشد که بدانید این مربی کارکشته و باانگیزه بیش از 60 سال سن دارد. آقای خاص 
کشتی ایران که با خلق یک اتفاق بزرگ در المپیک لندن نام خودش را نه تنها در ورزش ایران، 
بلکه در جهان بر سر زبان ها انداخت، بعد از یک دوره حضور کوتاه برای المپیک ریو، حالا 
این بار با رقم زدن خاطره ای خوب در المپیک توکیو برگشته و شاگردان جوانش را هدایت 
می کند. محمد بنا و تیمش از امروز در مسابقات قهرمانی آسیا یک محک جدی می خورند. در 
ادامه می توانید گفت وگوی خبرنگار اعزامی »شهروند« با سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی را در 

دهلی نو، محل برگزاری مسابقات قهرمانی آسیا بخوانید:  

   از وضع فعلی تیم ملی کشتی فرنگی در آستانه شروع مسابقات قهرمانی آسیا 
صحبت کنید.

بچه های ما هم جوان هستند و هم تقریبا باتجربه. در همین تیم چهار کشتی گیر را داریم 
که امسال در مسابقات جهانی کشتی گرفتند. در یکی، دو روز اخیر مشکلاتی در جابه جایی و 
محل اقامت مان داشتیم، اما بچه های ما پوست کلفت تر از این حرف ها هستند. دو جلسه 
تمرین خوب در هند داشتیم و از امروز مسابقات پنج وزن آغاز می شود. ما  سال قبل قهرمان 

آسیا شدیم و امسال هم این توقع وجود دارد که از عنوان خودمان دفاع کنیم.
   با توجه به اینکه در  سال المپیک هستیم، چقدر برایتان قهرمانی در آسیا 

اهمیت دارد؟ 
وقتی برای یک تیم هزینه می کنید و به مسابقات می آورید، مگر می شود برای شکست 
بیاید؟ قطعا ما یک هدف را دنبال می کنیم. هدف نهایی هر کشتی گیری در هر مسابقه ای 
پیروزی است. از نظر تیمی دنبال این هستیم که قهرمان شویم؛ حالا مشخص نیست هر 

کشتی گیری چه مدالی می گیرد.
   هنوز تیم ملی کشتی فرنگی در سه وزن سهمیه المپیک را کسب نکرده، برای 

اینکه با تیم کامل به المپیک 2020 بروید، چه برنامه ای دارید؟
نه تنها در آن سه وزن، بلکه مسابقات قهرمانی آسیا برای ما در دیگر اوزان المپیکی هم مهم 
است. در مسیر المپیک هستیم و کنکورهای مختلفی برای کشتی گیران داریم و درنهایت در 
6 وزن المپیکی نهایتا فقط 6 نفر می توانند به توکیو بروند. امیدوارم ابتدا خیلی خوب مسابقات 
قهرمانی آسیا را پشت سر بگذاریم و بعد از آن هم در نوروز 99 بتوانیم سه سهمیه باقیمانده را 

کسب کنیم تا کارمان به مسابقات بعدی نکشد.
   شاید سخت ترین انتخاب شما برای المپیک در وزن 77کیلوگرم باشد که 
سعید عبدولی و محمدعلی گرایی دو کشتی گیر باتجربه و صاحب عنوان حضور دارند.
فعلا درباره کشتی گیران اعزامی به المپیک خیلی زود است که بخواهیم صحبت کنیم. 
محمدعلی گرایی یک کشتی گیر خوب و فنی است. او امسال مدال جهانی گرفت و سهمیه 

را هم به دست آورد. از آن سمت سعید عبدولی هم در دوره قبلی المپیک مدال آورده و الان 
می خواهد وزن خود را کم کند تا به یک وزن المپیکی بیاید. سعید هم وزنش بالا رفته و هم 
سنش. عبدولی اگر می خواهد به المپیک برسد، احتیاج دارد تلاش زیادی کند تا خودش را 
به شرایط ایده آل برساند. برای ما کشتی گیر خوب و رقابت تنگاتنگ اتفاق خوبی است. اگر 
عبدولی می خواهد در وزن 77کیلوگرم کشتی بگیرد، او را در جام وهبی امره محک می زنیم و اگر 

احساس  کنیم می تواند در این وزن موفق باشد، از او هم استفاده می کنیم.
   برخی اعتقاد داشتند شما ترکیب تیم ملی را برای المپیک از قبل انتخاب 
کردید، اما با شرایطی که می گویید همه کشتی گیران حاضر در اردوی تیم ملی باید برای 

رفتن به المپیک امیدوار باشند. 
قطعا همه باید امیدوار باشند و تلاش کنند. شما نگاه کنید  سال قبل چه کسانی در جام 
تختی اول شدند، چه کسانی به قهرمانی آسیا رفتند و چه کسانی درنهایت راهی مسابقات جهانی 
شدند. ما یک تیم جوان و خوب داریم. این جوان ها باید نقشه های بزرگ و بلندمدت بکشند و 
حتی به فکر المپیک 2024 باشند. اگر همه کشتی گیران را در مسابقات مختلف محک نزنیم که 
می گویند شما بدون انتخابی ملی پوشان را انتخاب کردید. حالا هم که جام تختی با حضور همه 

مدعیان برگزار شد، بازهم انتقاد می کنند. بالاخره یک نفر باید کشتی را ببرد و یک نفر ببازد.
چندان  المپیک  سال  در   شرایط  و  امکانات  بودید  گفته  پیش  چندی     
ارزیابی  چطور  را  شرایط  المپیک،  به  مانده  پنج ماه  فاصله  در  نیست.  راضی کننده 

می کنید؟
به طور کلی باید بگویم کشور ما به خاطر تحریم و مسائل سیاسی از نظر اقتصادی هم 
تحت فشار است. ما زمان جنگ هم نفت می فروختیم، اما الان جوری تحریم هستیم که 
نمی توانیم نفت هم بفروشیم. من که یک ایرانی ام و عرق وطن پرستی دارم، نمی توانم توقع 
بیجا داشته باشم. از قدیم من دنبال بهترین ها بودم، چون به بالاترین نقطه فکر می کردم. 
الان سختی ها زیاد است، اما این طور نیست که فدراسیون کشتی، وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک تلاش نکنند. به  هرحال شرایط آن طور که ما می خواهیم، نیست. امیدوارم با افتتاح 
خانه کشتی در چند روز آینده بعد از بازسازی شرایط بهتر شود. چندماه که به المپیک مانده، 
همه رشته ها می گویند ما مدال می آوریم، اما نزدیک المپیک که می شویم، همه از کشتی توقع 

دارند. پس باید امکانات هم بدهند.
   در نهایت این را می پرسم که پیش بینی خودتان از نتایج کشتی فرنگی ایران 

در المپیک 2020 چیست؟ 
نتایج المپیک 2020 را باید با المپیک ریو مقایسه کنید، نه لندن. برخی هنوز به فکر لندن 
هستند که ما سه طلا کسب کردیم، اما الان شرایط تفاوت زیادی با آن موقع پیدا کرده است. من 
به این تیم و به این کشتی گیران امیدوارم. قطعا نمی توانیم در المپیک معجزه کنیم، اما 

هدف مان این است در توکیو برای کشتی ایران آبروداری کنیم.

نماینده  دو  سپاهان  و  پرسپولیس  ]شهروند[ 
فوتبال ایران در لیگ قهرمانان آسیا امشب از ساعت 
19 و 5دقیقه در دومین هفته از این مسابقه به مصاف 

رقبای قدرتمندی خواهند رفت.

الشارجه- پرسپولیس؛ یحیی آماده تلافی
الشارجه و پرسپولیس دو تیمی که در هفته اول 
مسابقات گروهی لیگ قهرمانان آسیا مقابل رقبای 
خود شکست خوردند، امروز مقابل هم قرار می گیرند. 
شاگردان یحیی گل محمدی به خوبی می دانند که برای 
از دست ندادن شانس صعود در این بازی محکوم به 
پیروزی هستند و هیچ فرصتی برای اشتباه کردن ندارند. 
اگر به هر دلیلی نتوانند در این بازی دشوار سه امتیاز را 
به دست بیاورند آن وقت صعود به مرحله حذفی به 
اما و اگر خواهد کشید. نکته قابل تأمل این است که 
عملکرد آنها در بازی اول مقابل الدحیل به هیچ عنوان 
هواداران را راضی نکرد و برای این مسابقه انتظار از آنها 
بالاتر رفته است. برای آشنایی با شارجه هم باید گفت که 
این تیم با 28 امتیاز از 16 بازی در رتبه چهارم لیگ امارات 
قرار دارد، سی ودو بار موفق به گلزنی شده اند و یک خط 

حمله قدرتمند را در اختیار دارند. البته خط دفاع آنها 
هم ساختاری شکننده دارد و با 21 گل آمار ضعیفی ثبت 
کرده اند. پس پرسپولیس علاوه بر اینکه باید خط حمله 
آتشین شارجه را کنترل کند،  می تواند از اشتباهات دفاعی 
این تیم برای رسیدن به پیروزی نهایت استفاده را داشته 
باشد. از اردوی این تیم هم خبرهای دریافتی حاکی از آن 
است که یحیی قصد دارد یک ترکیب هجومی را روانه 
زمین کند. در دیگر بازی حساس این گروه هم الدحیل 

میهمان التعاون عربستان است.

السد- سپاهان؛ تقابل اندیشه های قلعه نویی 
اوی و ژ

سپاهان از همان هفته اول لیگ قهرمانان آسیا در 
قواره های یک مدعی ظاهر شد و توانست در زمین العین 
این تیم شناخته شده را با نتیجه 4 بر صفر شکست دهد تا 
مشخص شود که اصلی ترین شانس صعود از گروه چهارم 
منطقه غرب آسیاست. زردپوشان در دومین گام اما امروز 
کار بسیار سختی در بازی مقابل السد قطر دارند و قطعا تقابل 
امیر قلعه نویی با ژاوی مشهور از اتفاقات بسیار مهم و ویژه 
بازی امشب به حساب خواهد آمد. ژاوی در بازی اخیر السد 

مقابل القطر در جام حذفی به چند ستاره تیم خود ازجمله 
بغداد بونجاح،  گابی، و اکرم عفیف استراحت داد و به هیچ 
عنوان دوست ندارد که بعد از تساوی دو بر دو در بازی اول 
مقابل النصر عربستان در این بازی خانگی مقابل سپاهان 
امتیاز از دست بدهد. امیر قلعه نویی و شاگردانش هم 
قطعا می خواهند با رسیدن به سه امتیاز این مسابقه بسیار 
حساس شانس خود را برای صعود از گروه با 6 امتیازی شدن 
بیشتر کنند. به این ترتیب باید دید در بازی امشب نتیجه 
شطرنج ژاوی ستاره جهان فوتبال و پرورش یافته لامسیا 
کاتالونیا با امیر قلعه نویی پرافتخار ترین مربی ایرانی لیگ برتر 

و بچه نازی آباد تهران چه خواهد شد. 

فرزانه فصیحی با اقتدار شایعات را از بین برد

»دختر باد« این بار با سند رکورد زد
]شهروند[ فرزانه فصیحی بدون تردید 
پدیده جدید ورزش زنان ایران محسوب 
می شود؛ دختر دونده ایران که در ماه های 
اخیر به واسطه لژیونرشدن و حضور در 
تیم پارتیزان بلگراد حسابی نامش بر سر 
زبان ها افتاده، توانسته رکوردهای جالبی 
را به ثبت برساند. او یکشنبه شب یک 
اتفاق خارق العاده دیگر را خلق کرد و بار 
دیگر رکوردی که چندی قبل ثبت کرده بود را شکست. »دختر باد« ایران در مسابقات 60 
متر کاپ بین المللی استانبول دوید و رکورد ملی ایران را که پیش از این هم در اختیار 
خودش بود، شکست. فصیحی در این مسابقات زمان 7.25 ثانیه را ثبت کرد و 4صدم 
ثانیه رکورد قبلی خود را ارتقا داد، ضمن اینکه فدراسیون جهانی نیز این رکورد فصیحی را 
مانند رکوردهای قبلی اش ثبت کرد. این رکورد در شرایطی ثبت شد، که فصیحی وقتی 
چند هفته قبل در صربستان با زمان 7.29 ثانیه رکورد ایران را شکست، چون شماره روی 
سینه نداشت و در عکس نهایی او نیز ابهام هایی وجود داشت، برخی آن را زیر سوال 
بردند. از این رو در همان زمان فدراسیون دوومیدانی هم تحت تأثیر این حواشی نامه ای با 
هفت سوال به صربستان فرستاد و درخواست صحت رکورد کرد؛ نامه ای که به گفته خود 
ایرج عرب، سرپرست این فدراسیون لحن خوبی نداشت و در نتیجه نامه دومی با ادبیات 
بهتر ارسال شد. دونده برجسته ایران اما این بار در مسابقاتی رکورد زد که هم فتوفینیش 
داشت و هم  شماره روی سینه. علاوه بر این، فیلم  مسابقات کامل پخش شد تا با بهانه 
منقطع شدن فیلم، شائبه تقلب مطرح نشود. فصیحی در این مدت به جای اینکه با 
مصاحبه به انتقادات پاسخ بدهد، بر کار خود تمرکز کرد و بار دیگر رکورد خود را ارتقا داد تا 
بهترین پاسخ را به منتقدانش داده باشد. یکی از اصلی ترین مسائلی که این حواشی را 
برای فصیحی به وجود آورد، جنگ بر سر تصدی پست ریاست فدراسیون است؛ چراکه 
شایعه شده اگر فصیحی چهره شاخص بانوان دوومیدانی کار ایران شود، آنگاه احتمال 
اینکه او نماینده ورزشکاران در مجمع انتخاباتی شود، زیاد می شود و از آنجا که برخی او را به 
واسطه همسرش)مدیر روابط عمومی کنونی فدراسیون( منتسب به حمایت از یکی از 
کاندیداها می کنند، سعی داشتند در ثبت رکورد این ورزشکار شائبه ایجاد کنند تا 

درنهایت او نماینده ورزشکاران نشود.

۳ ابهام مهم درباره بهاروند، کاشانی و ممبینی

آغاز بررسی صلاحیت 6 کاندیدای ریاست فوتبال
]شهروند[ انتخابات فدراسیون فوتبال بعد از پروسه ثبت نام از نامزد ها در مرحله اول 
و ارایه فرم های تأییدیه از اعضای مجمع در مرحله دوم ، حالا وارد مرحله سوم یعنی بررسی 
مدارک ارایه شده از سوی نامزدها توسط کمیته سه نفره شده است. در این مرحله اسناد 
و مدارک ارایه شده توسط نامزدها،  فرم های تأییدیه ای که از اعضای مجمع دریافت کردند و 
همچنین سوابق مدیریتی ارایه شده از سوی آنها توسط یک کمیته سه نفره مورد بررسی و 
مطابقت قانونی قرار می گیرد. تمام نامزدهای ریاست باید علاوه بر داشتن حداقل مدرک 
تحصیلی لیسانس،  نداشتن سوء پیشینه و اقامت ایران ، 10 فرم معرفی نامه برای حضور 
در انتخابات ریاست توسط اعضای مجمع  اسناد مربوط برای 10 سال سابقه مدیریتی خود 
را هم به دبیرخانه انتخابات ارایه می دادند. به  هرحال زمانی که ثبت نام از نامزدها به پایان 
رسید، 9نفر برای رسیدن به صندلی ریاست فوتبال ثبت نام کردند که از بین آنها رضا 
جلالی،  محمدرضا کلایی)شهردار مشهد( و امیر مسعود هراتیان در دریافت 10 فرم 
تأییدیه از مجمع شکست خوردند و از انتخابات حذف شدند. به جز محمدحسین 
قریب که 15 فرم تأییدیه دریافت کرد،  حیدر بهاروند،  حبیب کاشانی،  هدایت ممبینی ، 
مهدی محمدنبی و عباس صوفی)شهردار همدان( هم با اخذ 10 فرم از این مرحله عبور 
کردند. حالا همه منتظر نتیجه بررسی مدارک ارایه شده هستند. اگر از بین این 6 نفر کسی 
انصراف ندهد،  تنها یک ابهام درباره هدایت ممبینی باقی می ماند که شایعاتی درباره 
نداشتن 10 سال سابقه مدیریتی او بر سر زبان ها افتاده است. کمیته سه نفره پس از 
بررسی مدارک،  فهرست نهایی نامزدهای ریاست را اعلام می کند و سپس مرحله اصلی که 
بررسی صلاحیت و پرونده امنیتی نامزدهای ریاست توسط نهادهای نظارتی خواهد بود، 
شروع می شود. با توجه به تأکید رسمی مسئولان کشور روی بحث ممانعت از حضور 
افراد بازنشسته در انتخابات پیش بینی می شود که در این مرحله جلوی حضور مدیرانی 
چون حیدر بهاروند ، حبیب کاشانی)اگر شایعه بازنشسته بودن او تأیید شود( و حتی 
هدایت ممبینی در انتخابات گرفته شود. البته هیچ کدام آنها تاکنون صحبتی از کناره گیری 
انجام نداده و روی ادامه حضور در رقابت تأکید دارند. پس از بررسی صلاحیت امنیتی ، 
فدراسیون فوتبال اسامی نامزدهای نهایی که در انتخابات 25 اسفند اجازه حضور در 

رقابت رأی گیری را خواهند داشت، اعلام خواهد کرد. 

دومین شکست نماینده ایران در تاشکند

در اولین مسابقه از هفته دوم لیگ قهرمانان آسیا شهرخودروی ایران روز 
گذشته در ازبکستان به مصاف پاختاکور رفت و با اینکه در نیمه اول بازی خوبی به 
نمایش گذاشت اما در نیمه دوم غفلت بازیکنان این تیم سبب شد سه گل 
دریافت کند و بازنده شود؛ البته ابهام هایی درباره عملکرد داور مسابقه وجود 
داشت. گل دوم تیم پاختاکور مشکوک به آفساید بود و در دقایق پایانی نیز داور 
می توانست یک پنالتی برای نماینده ایران بگیرد. به این ترتیب شهرخودرو بعد از 

شکست مقابل الهلال عربستان دومین باخت متوالی اش را هم تجربه کرد.

خبرگرافی


